
 

 

 

Rondvraag voor de Commissie Ruimte van 16 juni 2020 

 

 

Recent is de Commissie op bezoek geweest bij het bedrijf Freight Line in Maasdijk. 

Bij deze rondvraag wordt gevoegd een geluidsopname van zaterdagavond 6 juni. 

In de weekends, met name de nacht van zaterdag op zondag, worden er vele 

trailers opgesteld aan de kant van het woonlint met koelmotoren die continu 

draaien. Daarvan zijn foto’s en dus ook video’s.  
 

Inmiddels hebben de omwonenden ook weer een brief gestuurd aan het bedrijf en 

hebben voorts het DGMR-rapport wat in opdracht van de ontwikkelaar van 

Honderdland is opgemaakt op 28 september 2018. In dat rapport wordt niet 

gesproken over koelmotoren.  

 

De nota van beantwoording zienswijze paraplubestemmingsplan geluidszone 

Honderdland fase 2 is nog even bezien. De navolgende citaten kunnen gegeven 

worden: “uit het onderzoek blijkt dat bij alle woningen de toename van de 

geluidsbelasting aanvaardbaar is, het gecombineerde geluidsniveau bedraagt bij 

alle woningen minder dan de maximale wettelijke ontheffingswaarde”. En: “De 
gemeente houdt toezicht op de bestemmingsplanregels en de milieuregels”. 
Inmiddels hebben metingen plaatsgevonden door de betreffende personen. 

Bijvoorbeeld zaterdag 6 juni acht koelmotoren aan de stekker. Destijds is in het 

bestemmingsplan gekozen voor een zonering waarbinnen de geluidsbelasting 

maximaal 55dB en aan de rand van de zone maximaal 15dB mag bedragen.  

 

Destijds is toch bij het tot stand komen van het bestemmingsplan ook aangegeven 

dat er geen koelmotoren mochten draaien in nachtelijke uren. Dat gebeurt hier 

wel. De ODH stelt inmiddels een onderzoek in. De vraag is hoe ver het onderzoek 

is en wat het College nog meer kan doen om op korte termijn duidelijkheid te 

krijgen?  

 

We zitten nu in een soort welles-nietes fase waarbij de bewoners aangeven en dus 

ook aantonen met video- en geluidsopnames, dat er sprake is in het weekend van 

ontoelaatbare geluidsoverlast, terwijl het bedrijf aangeeft dat er niets aan de hand 

is en dat het niet mogelijk is dat de bewoners overlast ervaren.  
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Dit leidt tot de volgende vragen: 

- Kan het College aangeven hoe ver de ODH inmiddels is met de metingen 

en is het College eventueel bereid om eventueel aanvullende actie te 

ondernemen om de zaak te bespoedigen teneinde op korte termijn 

duidelijkheid te verkrijgen? 

 

Peter Duijsens 

Fractievoorzitter Westland Verstandig 
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